
 
 

 

 

 

Møtereferat, Gran KFU 
 

Sted:  Brandbu ungdomsskole 

Tidspunkt: Torsdag 14.03.24, kl. 18.30 

Referent: Trond Avtjern, BUS 

Til stede: 

 

 

 

 

 

Deler av 

møtet:  

Trond Jenserud (Jaren), Siri Knutsen (Sanne), Ine Hovi (Brandbu barneskole), 

Gro M. Johnsrud (Grymyr), Lene Brænden (Grymyr), Thea B. Knutsen 

(Trintom), Sissel Ludvigsen (Fredheim), Anita S. Oppegård (GUS), Trond 

Avtjern (BUS), Anne Mari Woxen (leder), Knut Ola Hubred (trafikksikkerhet 

Gran kommune) 

 

Mona Mikalsen, kommunalsjef 

 

Forfall: 

  

Bjoneroa barneskole, Moen skole 

 

Saker: 

 

27-23/24 Referat fra forrige møte 

   

Godkjent. 

 

 

28-23/24  Kort status fra den enkelte skole 

 

Jaren 

Skolestruktur 

 

Sanne 

Oppgraderinger, begynt å tenke på 17. Mai 

 

Bjoneroa 

Ikke noe å melde 

 

BBS 

Strever ift. lekeapparater fremdeles. Elevene sparer, men dette blir ikke nok. De ønsker å få 

kommunen på banen. Kommunen har nå sagt seg «villig» til å betale halvparten. 

Har søkt Sparebankstiftelsen og Varig-fondet. Ledig plass til 100 elever, ønsker flere elever 

hjertelig velkommen. Gått direkte på Trafikksikkerhetsutvalget ang. skolevei, Nobels gate. 

Ønsker skilt med innkjøring forbudt opp Nobels gt. 

 

Grymyr 

Må ha et infomøte når alternativer ift. Skolestruktur foreligger. 

Ønsker et nytt folkemøte, da på mest mulig «nøytral» grunn. 

Dugnad og 17. Mai går hånd i hånd. Åpning av oppvekstsenteret ila ca en måneds tid. 

Laget eskursjonsplan, der alle elevene skal innom ulike aktiviteter. Inngått samarbeid ifb med 

svømming. FAU jobber for midler til våtdrakter. 



 
 

 

 

 

Mer midler på Skutelandet P-plass. Mer tilrettelegging for H-kappede. Bytte ut brygga med 

flytebrygge, bedre tilrettelagt for alle. Dyrt prosjekt, 2,2 mill. Mye må gjøres på dugnad. 

Fått ny leder, vikar fram til 2025 – fram til en eventuell endring skjer. 

 

Trintom 

Felles foreldremøte i uke 12. 

Fredheim 

Hadeland tok eierskapet til folkemøtet på Bergslia. Sissel ønsker seg en ny runde underveis. 

Bergslia ble valgt bla. pga gratis leie. 

Skøytebane gjort om til fotballbane, vinter`n er på hell. 

Elevrådet har ønsket seg litt diverse, og FAU har bevilget 10’ til dette. 

17. Mai planlegging under oppseiling, Fjorda-tur for 7. klasse. 

Hadelandsprosjektet, drar inn Hadeland på tvers av klasser. 

Tydelighet fra rektor på at man skal respektere et endelig valg ift. skolestrukturen. 

 

GUS 

Jobber mye med utemiljøet i Gran på kveldstid. 

Ung H skal presentere seg for 7. klassinger (kommende 8. klassinger). Håper på å oppnå 

bedre samarbeid. Jobber mye med dette. 

 

BUS 

Innkjøp av litt møbler til F-bygget 

FAU jobber med å sette ting i system, slik at det skal bli enklest mulig å gjennomføre bla. 

klassetur i 10., samt gjennomføre nyttårsball på en best mulig måte. 

 

 

29-23/24 Oppdatering fra Trafikksikkerhetsutvalget 

 

Trafikkavdelingen i Innlandet har vært på befaring. Positive til å etablere hjertesone ved 

Moen skole. Positive til enkle tiltak ifbm. Jaren skole i tillegg. 

Mulig godkjennelse som trafikksikker kommune. Vesterås ønsket ikke å gå for dette, grunnet 

større «krav» til å få denne sertifiseringen. 

Ønsker KFU at vi fremdeles skal være en trafikksikker kommune, innenfor nye krav og 

reguleringer? 

Beretter om håpløs og hodeløs både kjøring og parkering ved BBS og Moen skole. 

Viktig med gode endringer rundt trafikkavvikling før man gjør noe konkret rundt 

skolestruktur. 

Utfordrende å gå/sykle til skolen for veldig mange, grunnet bla. manglende gang/sykkelvei. Et 

eksempel på dette er at det ikke er avsatt penger til tiltak i Dales veg før om 5-6 år. 

Det er spilt inn mange punkter rundt skolene, men det er relativt sett lite som gjennomføres. 

Det ønskes likevel innspill til trafikksikkerhetsutvalget.  

Kommunen ser på trafikkavvikling og parkering ved skolene sammen med skolestrukturen. 

Kan tidsbegrenset skilting være en mulighet enkelte steder? 

Som en fotnote, nevnes det at det er observert at flere fra hjemmetjenesten benytter telefonen 

sin mens de kjører. 

 

 

 



 
 

 

 

 

30-23/24 Kommunalsjefens hjørne - Mona Mikalsen 

 

Belysning i Brandbuvegen tas opp videre (krysset over brua der ungdommen går til/fra Kiwi 

på morran). 

Muligheter for å gå gjennom Størenslunden for barneskuleunga. 

Bedre oppmerking på generelt grunnlag sørger for flere parkeringsplasser totalt sett. 

Belysning på bl.a. Markafeltet skrus av perioder ila vinterhalvåret – det antas at dette beror på 

feil. 

Man oppfordres til å melde slike feil via Gran Kommune sine hjemmesider. 

Gran Kommune scorer generelt veldig godt på elevundersøkelse - med unntak av 

foreldrestøtte. Det må settes større fokus på hjemmebane på det faglige, og på fag. 

Lavt oppmøte på mange foreldremøter vårtermin. Anslagsvis helt nede i ~25%. 

Vi bruker mer på grunnskole enn sammenlignbare kommuner. Men likevel så føler GK det 

som at det skulle være motsatt.  

FAU bevilger enkelte steder midler til skolekjøkken, fordi kommunen ikke har midler til å la 

unga lage mer enn «havregrøt og pannekaker». 

 

 

31-23/24 Status Skolestruktur 

 

Tiltak ift. utetid på skolene. Vurdere oppdeling av tidspunkter for utetid i stedet for at alle er 

ute samtidig, dersom dette skulle vise seg å bli en utfordring. 

Det poengteres at det ikke er de store kronene i å sjalte med skolestrukturen. 

Det stilles spørsmål om midlene man sparer vil komme tilbake til skolene, eller om dette blir 

omfordelt til f.eks. eldreomsorg. 

Skepsis ift. om grunnlaget rundt lokale idrettslag og dugnadsånden settes i spill der skolen 

eventuelt blir borte. Men, dette kan også resultere i at flere foreldre vil delta i gjenværende 

idrettslag. 

Ungdomsskolene burde involveres i større grad, men her håper man å fange opp en del 

gjennom ungdomsrådet.  

 

Her har Mona en presentasjon, og denne føyer seg inn som vedlegg til referatet angående 

gjeldende sak. 

 

 

32-23/24 Innmeldte saker 

 

Ingen innmeldte saker. 

 

 

33-23/24 Eventuelt 

 

Det er satt opp et ekstraordinært møte, forbeholdt skolestruktursaken. 

Dette møtet er berammet til torsdag 2. mai kl. 18:30, på Fredheim skole. 


